
Александар Вучић: Пут Србије ка чланству у ЕУ зависи од геополитичке ситуације. Нисам оптимиста да Србија може постати чланица ЕУ у наредних пет до седам година
недеља, 26 јун 2022 15:05

Вучић није оптимиста око уласка Србије у ЕУ: Паметно што смо повукли злато

  

Председник Србије Александар Вучић изјавио је данас да пут Србије ка чланству у
Европској унији зависи од геополитичке ситуације и да није оптимиста, као министарка
за европске интеграције Јадранка Јоксимовић, која је раније изјавила да Србија може
постати чланица ЕУ "у наредних пет до седам година".

  

Вучић је на конференцији за новинаре поводом отварања аеродрома „Росуље“ у
Крушевцу рекао да је пут Србије – европски пут и да „на њему морамо да истрајемо“, али
да је по том питању „реалиста“.
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„Уздамо се у наше снаге. Показали смо да можемо својим радом, опстајући на европском
путу и чувајући традиционална пријатељства, да земљу толико унапредимо, до
непрепознатљивости“, рекао је Вучић.

  

Одговарајући на питање новинара о ставу Србије према абортусу, који у Сједињеним
Америчким Државама, одлуком Врховног суда, није више уставно право жена, Вучић је
рекао „нисмо планирали да било шта мењамо по том питању“.

  

"Никада не бих подржао тако нешто, зато што сматрам да је абортус право жене. Да ли
ми се свидја или не свидја, то је нешто друго. Ми имамо правила и законе који о томе
јасно говоре", рекао је Вучић.

  

Након свечаног отварања аеродрома Росуље код Крушевца, Вучић је новинарима казао
да је сада злато "под нашом контролом" и да нама расту и девизне и златне резерве.

  

"Србија је куповала доста злата, не верујем да ћемо ове године имати снаге да
наставимо са великим куповинама, али нешто ћемо купити свакако", рекао је
председник.

  

Поновио је да га брине зима и наставак рата, наводећи да је најважније да чувамо мир, и
да се "провучемо да преживимо, а да нам привреда напредује".

  

Председник Србије Александар Вучић присуствује церемонији свечаног отварања
аеродрома Росуље код Крушевца

  

Председник је, током посете Расинском округу, најпре обишао радове на изградњи
деонице ауто-пута Појате-Прељина названог Моравски коридор.

  

Грађани су се окупили код аеродрома Росуље како би дочекали председника Србије
Александра Вучића и присуствовали свечаном отварању.

 2 / 4



Александар Вучић: Пут Србије ка чланству у ЕУ зависи од геополитичке ситуације. Нисам оптимиста да Србија може постати чланица ЕУ у наредних пет до седам година
недеља, 26 јун 2022 15:05

  11.40 - Обраћање председника Вучића  Председник је, обраћајући се окупљенима, изјавио да је ово велика ствар, а да осимунутрашњег саобраћаја, овај аеродром мора да се осбособи и за мале авионе изиностранства.  - Ово је велики почетак и велика ствар. Нисам знао да је у Росуљама овако погоданпростор за аеродром. Дивно изгледа. Мораћемо у будућности да оспособимо овајаеродром да може да се слети малим авионима и из иностранства.   - Свакако ће ово помоћи у даљем развоју Крушевца. Могао бих дуго да причам оаердорому и летењу, има ли веће фасцинације летењем још од Дедала и Икара? Паипак, у мору цитата и књига, најлепшу метафору о летењу оставио нам је Џејмс МетјуБеру у Петру Пану. Он је рекао да онда када посумњате да можете да летите заувекгубите моћ да то можете да урадите. Основали смо предузеће Аеродроми Србије. Некису говорили да су то мегаломански снови. Додуше причали су и да неће постојати новипутеви, пруге и болнице.  Вучић подсећа да је у овај аеродром уложено 478 милиона динара, и истакао је да је тоновац грађана Србије.  – Цела Србија гледа и жели развијенији Крушевац. Само још чекам да изађете са идејомда изградите космодром у Крушевцу – рекао је председник кроз смех.  Верујем да ће ово допринети даљем развоју свеукупног туризма, све до Наупаре иЉубостиње, рекао је председник.  – Желим вам срећан рад, ведро и мирно небо, хвала вам на овом величанственом дочеку.Живела Србија – закључио је он.  Након говора председника Вучића одржан је мањи аеромитинг.  Скокове изводе припадници 63. падобранске бригаде од којих су неки извели више од400 и 300 скокова.  Заставе су током падобранских скокова носили припадници Војске Србије – заставуРепублике Србије Тодоровић Милан, Миладин Гојковић је носио знамење војске Србије,док је Далибор Симић носио заставу Града Крушевца.  На аеродром је потом слетео авион марке Пајпер Сенека, чиме је ваздушна лука Росуљеи званично отворена.  “Пајпером” је пилотирао наставник летења Горан Бошковић из Трстеника, а када селетелица зауставила на писти уследио је водени поздрав – пролазак авиона кроз луковеод млазова воде из шмркова.  Бројни грађани су слетање поздравили аплаузом, а председник је разговарао и сапилотом Бошковићем.  На аеродром су потом слетеле и “Цесне” и домаћа “Ласта”.  Председнику Вучићу је уручена плакета аероклуба.  11.27 - Вучић стигао на аеродром Росуље  Председник Вучић је по доласку на аеродром разговарао са управом нове ваздушне лукеи истакао је да је ово сјајна инвестиција.  – Бизнис авијација најбрже расте у свету.  Знам ја ове из Крушевца већ сутра ће да митраже продужење писте... тражиће ми и космодром - казао је Вучић на шта се насмејалаи градоначелница Крушевца Јасмина Палуровић која уз председника присуствујесвечаности.
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  Председник је обишао хангар у којем су изложене летилице.   На почетку свечане церемоније интонирана је српска химна Боже правде.  На аеродрому Росуље, где ће бити одржан и мањи аеромитинг, присуствују и министарсаобраћаја Томислав Момировић, министар полиције Александар Вулин, министародбране Небојша Стефановић, начелник Генералштаба Војске Србије МиланМојсиловић, као и велики број грађана који носе заставе Србије.  Аеродром Росуље  Аеродром Росуље код Крушевца ће бити отворен након две године изградње у коју јеВлада Србије уложила 342 милиона динара.  Аеродром се простире на површини од 40 хектара и уз аеродромску зграду и хангарпоседује рулну стазу и писту дужине 820 метара.  Носиће кодну ознаку 2Б, што значи да ће на њега моћи да слећу авиони с распономкрила до 24 метра, у шта спадају спортски и мањи авиони попут пајпера, цесне, мањеглир џета, ласте и сличних летелица које имају до 10 седишта.  Директор Јавног предузећа Аеродроми Србије Михајло Здравковић изјавио је да суРосуље прављене по стандардима за авионе АТР, што значи да ће у будућности, сапродужењем писте, моћи да се користи за регионални саобраћај.  Најавио је да ће за свечано отварање бити приређен аеро-шоу у коме ће учествоватинеколико авиона и хеликоптера као и падобранци.  Аеродром "Росуље" налази се на 5,5 километара од центра Крушевца, на висоравниЈасиковица, на којој има магле само пет дана у години и то током јануара месеца.  (Информер)    
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